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Jansen, Mirjam

Van: Veen, Jan van der

Verzonden: maandag 25 mei 2020 12:16

Aan: Rozema, Gerrie; Eijer, Ate; Hartsuiker, Age; Heij - Nap, Lia de; Ottens, Wanda; Griffie

CC: Abma, Jentsje; Waterlander, Tjeerd; Vries - Chang, Ojanne de; Ven, Tino van der

Onderwerp: Brief Huurdersvereniging reactie

Opvolgingsvlag: Opvolgen

Vlagstatus: Voltooid

Categorieën: Raadsvergadering

Mede indieners Motie en overige fracties 
 
Gisteren heeft de Huurdersvereniging een reactie gestuurd op onze motie. Ik heb deze brief laten lezen door 
onze fractieondersteuning in de Tweede Kamer en lees hieronder de reactie. 
 
Omdat eenzijdige informatie, dus Huurdersvereniging, stuur ik jullie deze mail ter informatie. 
 
Met vriendelijke groet, 
Jan van der Veen 
Fractievoorzitter SP Heerenveen 
 

 
Van: "Bakker de E." <e.dbakker@tweedekamer.nl> 
Datum: maandag 25 mei 2020 om 11:30:08 
Aan: "Veen, Jan van der" <j.vanderveen@heerenveen.nl> 
Onderwerp: RE: motie huurbevriezing 
 
Beste Jan,  
 
Dank voor je mail. 
Natuurlijk wil ik je vraag beantwoorden en heb ik de brief gelezen. Dat is wel een vreemde brief, waar hier en daar wat op af te 
dingen valt. Ik zal het puntsgewijs doorlopen op de belangrijkste punten. Dat lijkt me het handigst. 
 
 - de wettelijke huurverhoging is veel hoger dan wat de HV schrijft, namelijk 6,6% voor mensen in een sociale huurwoning. Dat 
is afhankelijk van het inkomen van de huurder. Meer vindt je hier: 
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/huurverhoging/vraag-en-antwoord/wat-is-de-maximale-huurverhoging-in-2020  
 
- het is logisch dat bij een huurbevriezing er minder geld binnenkomt bij een corporatie/ verhuurder. Wij als SP vinden dat er 
teveel geld wordt uit gegeven moet worden aan belastingen die gelden voor corporaties, bijvoorbeeld de verhuurderheffing die 
oploopt naar 2 miljard per jaar. Door de heffing hebben huurders de afgelopen jaren telkens enorme huurverhogingen gekregen. 
Dat geld ging naar de staatskas, niet naar onderhoud, bouw of betaalbaarheid. Het is nu tijd voor de huurder! Zeker in deze 
coronatijd waarin een (betaalbaar) huis extra belangrijk is en zelfs essentieel voor de bescherming van de volksgezondheid. Al 
voor de coronacrisis hadden veel huurders met het betalen van de huur, dat is de afgelopen maanden alleen maar erger geworden.  
 
- het is raar om te stellen dat de 'huurtoeslag over wordt genomen' door de corporatie. De huurtoeslag is bedoeld om huurders 
tegemoet te komen in de kosten, niet een argument om de huren hoog te houden of de huurprijzen te verhogen! Als de huurprijs 
bevriest zal de huurtoeslag hetzelfde zijn (als het inkomen gelijk blijft). Stellen dat de verhuurder hiervoor opdraait klopt dus niet. 
Als je al wilt spreken van ' huurdersgeld gebruiken' heb het dan over de verhuurderheffing. Dat is geld opgebracht dor huurders 
waar zij niets van terug zien. 
 
Ik denk dat de HV wat teveel meegaat in het ziekig doen van de woningcorporatie. Er is ruimte voor huurbevriezing. Het gaat om 
de wil. Een huurbevriezing staat maatwerk absoluut niet in de weg. Sommige huurders hebben huurverlaging nodig, dat sluit de 
motie niet uit. Maar na jaren van enorme inkomensafhankelijke huurverhogingen, huurverhogingen bij een verhuizingen (die niet 
naar beneden gingen als er iemand kwam wonen met een minimuminkomen) is het tijd voor huurders. 0% is genoeg zeggen we 
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daarom. 
 
Ik hoop dat je hiermee uit de voeten kunt. Veel succes! 
 
Met vriendelijke groet, 
Eva de Bakker 
Fractiemedewerker SP Tweede Kamer  
volkshuisvesting en wijken 
 
T +(31)70-3182835 | E e.dbakker@tweedekamer.nl | Iwww.sp.nl 
 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Veen, Jan van der <j.vanderveen@heerenveen.nl>  
Verzonden: maandag 25 mei 2020 10:01 
Aan: Bakker de E. <e.dbakker@tweedekamer.nl> 
CC: d.vanruth@ziggo.nl 
Onderwerp: Fwd: motie huurbevriezing 
 
Hallo Eva 
 
Sandra had jou gevraagd dus hierbij de brief. Wij behandelen vanavond onze motie 0% is genoeg en willen graag een reactie 
hebben op de brief (zie bijlage) 
 
Met vriendelijke groet, 
Jan van der Veen 
Fractievoorzitter SP Heerenveen 
 
 
Van: "marik van wijk" <marikvw@hotmail.com<mailto:marikvw@hotmail.com>> 
Datum: zondag 24 mei 2020 om 19:00:09 
Aan: "Ottens, Wanda" <W.Ottens@heerenveen.nl<mailto:W.Ottens@heerenveen.nl>>, "Waterlander, Tjeerd" 
<T.Waterlander@heerenveen.nl<mailto:T.Waterlander@heerenveen.nl>>, "Abma, Jentsje" 
<J.Abma@heerenveen.nl<mailto:J.Abma@heerenveen.nl>>, "Eijer, Ate" 
<A.Eijer@heerenveen.nl<mailto:A.Eijer@heerenveen.nl>>, "Rozema, Gerrie" 
<G.Rozema@heerenveen.nl<mailto:G.Rozema@heerenveen.nl>>, "Ven, Tino van der" 
<T.vanderVen@heerenveen.nl<mailto:T.vanderVen@heerenveen.nl>>, "Vries - Chang, Ojanne de" 
<O.devries@heerenveen.nl<mailto:O.devries@heerenveen.nl>>, "Veen, Jan van der" 
<j.vanderveen@heerenveen.nl<mailto:j.vanderveen@heerenveen.nl>>, "Heij - Nap, Lia de" 
<L.deHeij@heerenveen.nl<mailto:L.deHeij@heerenveen.nl>>, "Hartsuiker, Age" <age@chello.nl<mailto:age@chello.nl>> 
Onderwerp: motie huurbevriezing 
 
Geachte fractievoorzitters, 
 
In de bijlage treft u een reactie van ons als HuurderBelangenVereniging Heerenveen op de motie zoals die morgenavond in de 
raad besproken zal worden. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Marik van Wijk 
HBV-Heerenveen 
 
============================================================= 
Proclaimer e-mail: 
U vindt onze proclaimer op onze website: http://www.heerenveen.nl/Proclaimer 
============================================================= 


